
 

 

 

  

Dagsorden til fælles bestyrelsesmøde for Sdr. Omme Børnehave og Sdr. Omme 

Skole tirsdag d. 26. oktober kl. 17.00 på Sdr. Omme Skole 

Dato: 26. oktober 2021 

 

 

 

Referat 

 

 

1. Orientering fra fælles kursusdag med fokus på overgange 

Connie og Lise fortæller om opmærksomhedspunkter ved overgangen. 

Samtidig fortælles om, hvordan det håndteres konkret i Sdr. Omme. 

 

Lise fortæller om, hvordan det kobles sammen med Billund Kommunes 

målsætninger omkring overgange og det fælles børnesyn. 

 

Det er vigtigt med høj fokus på tryghed i overgangen. 

 

2. Den aktuelle aftale om overgang fra børnehave til skole 

 Herunder –  

o Fokus på det at have madpakke med i skolen. 

o Børnehavens oplevelse af mere sammenhæng i overgangen pga. 

en fast medarbejder i børnehaven fra skolen. 

Skolen har en oplevelse af, at det kan være vanskeligt at holde den sunde linje i 

madpakken. Det vil vi være tydeligere på i forhold til kommende elever. 

 

3. Skoleprojektet, videoen, snakkende børnene havde, søskende der 

fortalte om skolen, de så skolen og byggede den. 

 

Medarbejderne i børnehaven tager udgangspunkt i ”de tre huse” forud for over-

gangen til skolen i deres samtaler med børnene. 
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Side 2/2 

 

 

 

4. Børnehavens afsluttende produkt – kunne det have værdi, hvis det 

færdige projekt kom med på skolen så de kunne arbejde videre med 

det? 

Børnehaven plejer at lave et stort projekt i slutningen af perioden. I 2021 

blev der arbejdet med skolen. De skulle blandt andet bygge skole og le-

geplads. 

 

 

 

 

5. Hvordan er skolens videoer om overgangen til skolen blevet 

anvendt og modtaget. 

Skolens videoer har været til meget stor glæde for børnene. Det gav an-

ledning til mange spørgsmål og snakke om den kommende skole. 

 

6. Evt. 

Næste fælles bestyrelsesmøde lægges i efteråret 2023. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Tonny Akselsen 

 


